
















关于 ACPG Jinnan Steel Trading L.L.C 作为独家经销商

About ACPG Jinnan Steel Trading L.L.C as exclusive  
distributors

ACPG Jinnan Steel Trading L.L.C 是山西晋南钢铁集团（"本集团"）位于迪拜的联营公司。

本集团与 Jinnan ACPG Iron and Steel Trading Pte. Ltd.（本集团的子公司）已指定ACPG Jinnan 
Steel Trading L.L.C 作为其独家分销商，在以下国家/地区销售、营销和分销本集团产品：
阿尔及利亚、巴林、埃及、伊朗、伊拉克、以色列、约旦、科威特、黎巴嫩、利比亚、摩洛哥、阿曼、
巴勒斯坦、卡塔尔、沙特阿拉伯、叙利亚、突尼斯和阿拉伯联合酋长国。

如有任何销售查询，请通过以下方式与我们联系：
• • 电话号码：+65 8679 6999
• 电子邮件：michael.yap@asiacapitalpg.com

ACPG Jinnan Steel Trading L.L.C is Dubai-based associated company of Shanxi Jinnan Steel Group (the Group).

The Group and Jinnan ACPG Iron and Steel Trading Pte. Ltd. (a subsidiary of the Group) have appointed ACPG Jinnan 
Steel Trading L.L.C as its exclusive distributors for the sale, marketing, and distribution of the Group's products within the 
following countries:

Algeria, Bahrain, Egypt, Iran, Iraq, Israel, Jordan, Kuwait, Lebanon, Libya, Morocco, Oman, Palestine, Qatar, Saudi Arabia, 
Syria, Tunisia and United Arab Emirates.

For any sale enquiries, please contact us at:For any sale enquiries, please contact us at:
• Phone Number: +65 8679 6999
• Email: michael.yap@asiacapitalpg.com


